

**Embassy of India
Niamey

NOTICE

FIFA Under-17 World Cup 2017:

India will be hosting the FIFA Under-17 World Cup 2017 in October 2017 in Delhi, Goa, Guwahati, Kochi, Kolkata and Navi Mumbai. The opening ceremony of this event will be held in New Delhi on 06 October 2017 which will be presided by the Hon'ble Prime Minister of India and the final match will be held in Kolkata on 28 October 2017. Teams of 24 Countries will be participating in this event. Niger is in Group-D along with Korea DPR, Brazil and Spain.

On 7 October, Niger will play against Korea DPR in Kochi.

Team Niger Supporters intending to travel to India may wish to apply tourist visa well in advance.

Schedule of all matches can be seen at:

<http://www.fifa.com/u17worldcup/matches/index.html>

AVIR

LA COUPE DU MONDE DE LA FIFA DES MOINS DE 17 ANS :

L'Inde accueillera la Coupe du Monde de la FIFA des Moins de 17 ans en Octobre 2017 à New Delhi, dans l'Etat de Goa, les villes de Guwahati, Kochi, Kolkata et Navi Mumbai. La cérémonie d'ouverture de cet évènement sera présidée par l'Honorable Premier Ministre Indien le 6 Octobre 2017 à New Delhi et la finale se tiendra à Kolkata le 28 Octobre 2017. Les équipes de 24 pays participeront à cet évènement. Le Niger est dans le Groupe D avec la RDP Corée, le Brésil et l'Espagne.

Le Niger affrontera la RDP Corée le 7 Octobre.

Les supporters de l'équipe Nigérienne qui comptent faire le déplacement de l'Inde peuvent faire leur demande de visa bien avant.

Le calendrier des tous les matches est disponible sur le site <http://www.fifa.com/u17worldcup/matches/index.html>